
Verksamhetsberättelse ÄSO Mark SO 2018 - 2019 
 
 

Verksamheten har flutit på bra under året vilket är styrelsens bedömning. 
 

Styrelsen genomförde ett konstituerandemöte den 17/4-18 för att tillsätta alla 
poster. 
 
Styrelsemöten har genomförts den 23/4  och den 28/8 samt 26/2-19 

 
Jaktledarmöte och höstmöte genomfördes den 25/9 och ett extra jaktledarmöte den 
4/11 för avstämning.  

 
      Alla möten har fungerat väl. 

 
En ny skötselplan har styrelsen tagit fram för att gälla  2018-2019 , 2019-2020 , 2020-
2021. 

 
Representanter från styrelsen har varit på samrådsmöte med älgförvaltningsgrupp 9 
och övriga skötselområden april 2018. 

 
Representanter från styrelsen har varit på två möten med jägarförbundet i Mark och 
övriga skötselområden i Marks Kommun. 

 
Skötselområdet representerades i åldersbedömning av hörntänder med Petter Lind i 
Jägarförbundets regi den 10/12-18 och uppslutningen var god. 

 
Styrelsen har gemensamt med jaktledarna beslutat att utöka spillningsinventering 
med att inventera alla 40St punkter i en trakt från och med hösten 2018 och våren 
2019. 
 
Nya fastigheter är inskickade till Länsstyrelsen för registrering till ÄSO Januari 2019. 

 
I övrigt har styrelsen inga noteringar om att årets jakt bedrivits felaktigt hos något 
jaktlag utan snarare att de avvikelser som skett har hanterats väl och rapporterats 
rätt. 

 
      Vi summerar året som bra, och ser fram emot nästa jakt år. 

 
Styrelsen. 
 

 


